
 
 

 
Kyselytunti 
  
Kvalt § 39 15.05.2023     
      
  
 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle 
 kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin 
 yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista 
 asioista. 
 
 Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä. 
 Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa. 
 
 Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä 
 (4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä 
 kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin. 
 Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on 
 kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys. 
 
 Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä 
 kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua. 
 
 Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja. 
 
 Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127 
 §:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin. 
 
 Päätös 
 
 1. Valtuutettu Asko Humalajoki kysyi: 

Lukion tiloja on uudistettu ja lukio on muuttanut Kampukselle. Onko meillä miten 
satsattu oppilasmäärään? Samalla henkilöstöllä voitaisiin pitää enemmänkin oppilaita. 
 
Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi: 
Olen samasta asiasta huolissani. Hakijoita oli tänä keväänä 10 ensisijaista ja viisi 
toissijaista. Ikäluokasta hakeutuu vain noin 20 prosenttia oman kunnan lukioon. On 
ymmärrettävää, että perheiden eri tilanteista johtuen hakeudutaan muuallekin 
opiskelemaan, mutta tästä huolimatta omaan lukioon hakijoita pitäisi olla ikäluokasta 
noin 40 prosentin pintaan. Tänä kesänä tehdään remonttia hallintosiipeen, joten tilat 
alkaa olemaan kunnossa ja lukio on laadukas kun verrataan kirjoitusten tuloksia. 
Meidän tulee panostaa siihen, että omat nuoret hakeutuisivat omaan lukioon. 
 
Sivistysjohtaja Anni Riihimäki vastasi: 
Sivistyslautakunta kutsui lukion kehittämistiimin tuomaan terveisiä tältä lukuvuodelta. 
Lautakunta pohtii, että miten markkinointiin voitaisiin panostaa vielä enemmän. 
Markkinointia on tehty tänä vuonna kuten ennenkin eli on vierailtu lähipaikkakunnilla ja 
mainostettu meidän lukiota. Tällä hetkellä oman paikkakunnan nuoret eivät ole 
innokkaita menemään omaan lukioon. Keskusteltiin, että mitä asialle voidaan tehdä. 
Asia on työn alla ja tavoitteena on, että levennetään hartioita asian suhteen. 
 
2. Valtuutettu Matti Louhula toi terveiset Kosekin yhtiökokouksesta. Kunnanjohtaja 
Lauri Laajala on valittu Kokkolanseudun Kehitys Oy Kosekin hallituksen 
puheenjohtajaksi. 
 
3. Valtuutettu Ilona Alatalo kysyi: 



 
 

Onko muut nähneet leikkialueiden ja koulun pihojen maalin puutetta? Onko niihin 
olemassa suunnitelma syksyä varten? 
 
Puheenjohtaja Pekka Riihimäki vastasi: 
Tekninen johtaja on kartoittanut kaikki leikkipaikat ja paikat pyritään maalaamaan ja 
mahdolliset puutteet korjaamaan mahdollisimman pian. 
 
4. Valtuutettu Mikko Tamminen kysyi: 
Onko Möttösen koulun valvontakamerat tällä hetkellä toiminnassa? 
 
Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi: 
Valvontakamerat ei ole vielä toiminnassa. Hankinta on parhaillaan menossa. 
Hankinnassa on myös muuta valvontakalustoa eli asia on työn alla. 
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